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dari de la celebrado de la Junta General Extra
ordinària.

Posât a diseussió el tercer extrem es aprovat 
per unanimitat.

Es llegeixen i s’aproven els socorsos devengats 
durant el passat mes de novembre.

S’aproven les prorrates a cobrar el vinent mes 
de febrer i s’aixeca la sessió a les 4 hores del 
dia següent al de començada.

Acta núm. 144

A  les 22 hores del dia 29 de gener de 1929, es 
reuneix el Conseil Administratiu de la Mutual 
Mèdica sota la Presidència del Dr. Coll i actuant 
de Secretari el Dr. Rosell-Jané. Assisteixen els 
senyors Consellers Drs. Farrerons, Masriera, Ber- 
net, Mas i Oliver, Figueras, Otero, Moya, An- 
dreu, Vivancos, Trenchs, March, Parés i Servent. 
Ha excusât la seva no assistència el Dr. Estillas.

Oberta la reunió, la Presidència explica els mo- 
tius d’aquesia sessió extraordinària, la quai, diu, 
és per a tractar de posar en execució l’acord de 
1’última Junta ordinària respecte la celebrado d’u
na Junta General Extraordinaria, per a sotme- 
tre-hi alguns extrems relacionats amb l’adquisiciô 
d’un immoble.

La Presidència fa avinent que ultra determinar 
la forma com ha d’ésser convocada l’esmentada 
Junta General, pot èsser convenient, davant de 
certes dificultats que després s’han apreciat, de 
tractar de si és o no convenient la seva celebra
do.

Diu que per manca d’aclaracions concretes del 
Reglament es presten a diverses interpretacions 
respecte a la forma de celebrado d’una Junta Ge
neral Extraordinària en les condicions de la que 
es projecta, per la qual cosa ha cregut procèdent 
de formular la consulta al Conseil.

Els punts a concretar, segons el seu criteri, és 
si la Junta General Extraordinària ha de fer-se 
amb delegats de l’Ordinària o si s’ha de pro- 
cedir al nomenament de nous delegats, fent cons
tar que la seva opinió personal és que ha de fer- 
se amb els delegats de 1’última Junta General Or
dinària, i després si les despeses que ocasioni l’as- 
sistència dels Delegats han d’ésser abonades pel 
Sindicat o per la Mutual, fent-se necessària aques
ta pregunta per quant és la primera vegada que

es celebraría una Junta General de la Mutual Mè
dica sense la prèvia reunió de l’Assemblea de De? 
legats del Sindicat, en el qual cas, com és cos- 
tum, el Sindicat es fa càrrec de les despeses.

Referint-se a aquest segon extrem, fa avinent 
que tota vegada que no es poden eludir les despe
ses per quant no es pot pretendre que no s’abo- 
nin als Delegats les despeses d’assistència, creu 
que si es pretén que siguin abonades pel Sindicat 
no pot fer-se sense haver-ho sollicitât oportuna- 
ment i obtingut un acord previ del Conseil d’a- 
quell organisme superior i si, en canvi, es creu 
que les ha de pagar la Mutual, requereix que s’a- 
cordi especialment.

Aquests són e’s extrems que sotmet a la con
siderado del Conseil i dels quais diu que es deri
va immediatament una qüestió, la quai és que el 
Conseil es pregunti si davant de la Junta General 
Extraordinària, que representará una despesa con
siderable, el Conseil tindrà motiu suficient per a 
fonamentar la urgéncia, puix que a més de les 
repetides despeses hi ha les molésties que s’oca- 
sionen als Delegats amb el trasllat a Barcelona.

Finalment, fa avinent el senyor Président, doc
tor Coll, que en tots els, casos, tant si l’Assemblea 
ha d’ésser convocada amb carácter extraordinari 
com si s’ajoma la resolució ' per l’Ordinària, el 
Conseil ha de reflexionar sobre el darrer extrem 
de les consultes a fer a la Junta General segons 
l’acord de la darrera sessió.

Entent que és possible que la Junta General 
doni facultats al Conseil per a l’adquisició d’ira- 
mobles, però considera difícil que aquestes facul
tats siguin illimitades i diu que si el Conseil de
mana un vot en blanc i, en canvi, l’Assemblea li 
condiciona els trámits per l’adquisició d’immo- 
bles, resulta violent pel Conseil, i és molt més 
elegant que s’avanci per la seva iniciativa a aque- 
lles limitacions que la propia Assemblea justa- 
ment pugui acordar.

Fetes aquestes adaraçions, la Presidència sot
met a deliberació el primer extrem per a eli deta- 
llat.

Intervé el Dr. Trenchs, que diu que l’observació 
principal feta per la Presidència és la que fa re- 
ferència a les despeses que pugui ocasionar la ce
lebrado de la Junta General.

Respecte a aquest extrem, opina que com a 
Administradors de la Mutual han de tenir una


